
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

 

Deň a čas konania: 09. 02. 2023, 17:00 hod. 

 

Miesto konania:  prezenčne, priestory školy 

  

Prítomní:  

členovia Rady školy: Kamil Zeman (ďalej tiež „p. Zeman“) 

Alžbeta Morbacherová (ďalej tiež „p. Morbacherová“) 

                                           Martin Grondžák  (ďalej tiež „p. Grondžák “) 

Vanda Prikler (ďalej tiež „p. Prikler“) 

    Alena Braunerová (ďalej tiež „p. Braunerová) 

Iliana Medviďova (ďalej tiež „p. Medviďova“) 

Zuzana Koyšová (ďalej tiež „p. Koyšová“) 

                                           (v ďalšom texte spolu tiež „prítomní členovia RŠ“) 

prizvaní:                            

                        Pavol Bernáth (ďalej tiež „p. Bernáth“) 

    Zita Andrýsková (ďalej tiež „p. Andrýsková“) 

    Helena Kačurová (ďalej tiež „p. Kačurová“) 

    (v ďalšom texte spolu tiež „prítomní“) 

 

Program:  

1. Otvorenie 
 

2. Prezentácia, voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
 

3. Informácia o stave úloh/uznesení z predchádzajúcich zasadnutí Rady školy 
 

4. Priebežná informácia vedenia školy o pedagogicko-organizačnom a  
materiálno-technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu, 
všeobecné zhodnotenie za mesiace 12/2022 až 01/2023 
 



5. Rôzne 
 

6. Záver 
 

 

K bodu 1. programu: 

Zasadnutie rady školy (ďalej tiež „zasadnutie“) otvoril predseda Rady školy (ďalej tiež 

„RŠ“) p. Zeman a konštatoval, že termín a program zasadnutia bol oznámený 

prítomným a všetci prítomní vyjadrujú súhlas s termínom, programom, miestom 

konania zasadania a formou oznámenia a prehlasujú, že zasadanie je 

uznášaniaschopné. 

 

K bodu 2. programu: 

P. Zeman predniesol návrh na voľbu zapisovateľa a na voľbu overovateľa zápisnice. 

Za zapisovateľa navrhol zvoliť p. Koyšovú a za overovateľa zápisnice navrhol zvoliť p. 

Prikler. Následne prítomní pristúpili k hlasovaniu. 

 

Výsledky hlasovania: 

ZA Kamil Zeman, Alžbeta Morbacherová, Vanda Prikler, Iliana Medviďová, 

Martin Grondžák, Alena Braunerová, Zuzana Koyšová   

PROTI nikto 

ZDRŽAL SA nikto 

 

Zasadanie kvalifikovanou väčšinou hlasov prijalo: 

 

Uznesenie č. 1 

Prítomní na zasadnutí zvolili za zapisovateľa p. Zuzanu Koyšovú a za 

overovateľa zápisnice p. Vandu Prikler. 

 

K bodu 3. programu: 

Rada školy berie na vedomie priebežné plnenie úloh a uznesení z ostatnej Rady. 

 

K bodu 4. programu: 



P. Bernáth, riaditeľ školy, poskytol nasledujúce informácie: 

- v súčasnosti dobieha kontrola zo sociálnej poisťovne, 

- uskutočnila sa revízia elektrospotrebičov, 

- bolo menené osvetlenie v 3 triedach, 

- bol zakúpený upratovací stroj, 

- opravujú sa obkladačky na WC, 

- hydranty v telocvičnom trakte sú stále mimo prevádzky, 

- bola opravená havária odtokového potrubia,  

- bola vykonaná oprava zárubní, 

- objednané sú siete do šatní, cez prázdniny dôjde k ich výmene, 

- v kuchyni opadá omietka, 

- v kuchyni došlo k oprave konvektomatu, 

- do kuchyne je treba kúpiť novú umývačku riadu, nakoľko na starej umývačke 

zhorel motor, 

- pred vchodom do jedálne cez fasádu zateká, 

- vo výchovno-vzdelávacom proces bol ukončený I. polrok, 

- 03.02. bolo žiakom udelené riaditeľské voľno, učitelia mali aktualizačné 

vzdelávanie, 

- v II. pôjdu žiaci 7. a 8. ročníka na lyžiarsky kurz. 

 

K bodu 5. programu: 

- p. riaditeľ hovoril, že nakoľko poslanci MČ Karlova Ves zatiaľ neschválili 

rozpočet, platí momentálne rozpočtové provizórium, v škole nemáme peniaze 

na úhradu faktúr za teplo a elektrickú energiu, p. Medviďová odpovedala, že 

školstvo bolo vždy prioritou, zastupiteľstvo bude na aprílovom zasadaní riešiť 

rozpočet. 

 

 Uznesenie č. 2 

Rada školy berie na vedomie informácie od p. riaditeľa o výške zálohových 

platieb na teplo a energie, ďalej berie na vedomie, že zastupiteľstvo schváli až 

na aprílovom zasadnutí rozpočet, čím školám a materským školám vzniknú 

problémy s platením faktúr a zaväzuje riaditeľa konať v zmysle platnej 

legislatívy. 

 

K bodu 6. programu: 

Predseda RŠ p. Zeman konštatoval, že program zasadnutia  je vyčerpaný, poďakoval 

zúčastneným členom a ukončil zasadnutie Rady školy.  



Túto zápisnicu spísala Zuzana Koyšová po ukončení zasadnutia z poznámok, ktoré si 

počas zasadnutia zaznamenala. 

 

 

     V Bratislave, 10.02.2023     V Bratislave, 10.02.2023 

 

 

_________________________        __________________________ 

          Zuzana Koyšová                   Vanda Prikler 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


